
Pred pár rokmi som čítal milý fejtón jedného 
slovenského autora, v ktorom písal o svojej 
úspešne utlmenej chuti pomáhať. Jeho kama-
rát a sused Fero, žijúci ako samotár, sa raz  
s kýmsi hádal vo svojom byte. Hádal sa tak 
hlučne, až to prilákalo uši susedov. Rozhodli 
sa zavolať políciu aj hasičov, aby rozrazili dvere 
skôr, než dnu dôjde k nejakému nešťastiu. Po 
úspešnom zásahu všetci prítomní zistili, že 
prekvapený Fero sa háda s rádiom, čo ospra-
vedlnil slovami „Potreboval som kúsok ľud- 
ského citu“. Zvedaví susedia museli zaplatiť vý-
jazd hasičov a z kamaráta Fera sa stal „bývalý 
kamarát“ a konštatovanie: „Takto to dopad-
ne, keď chcete konečne niekomu úprimne 
pomôcť“. Odhliadnuc od vtipného fejtónu,  
s chuťou pomôcť to dopadá rôzne. Noviny 
aj internet sú plné odstrašujúcich príkladov 
zneužitých peňazí, dôvery, podvodov a pod-
vodníkov, vyhodených darovaných vecí, až má 
človek obavu podať pomocnú ruku. Možno 
sa to stalo aj Vám, možno máte priamu alebo 
nepriamu zlú skúsenosť. Možno Vaše euro, 
ktoré ste po vytiahnutí z nákupného vozíka 
dali neďaleko stojacemu bezdomovcovi išlo 
na cigarety. Avšak akákoľvek pomoc, či prejav 
ľudskosti slúži ku cti darcovi. To, čo ten druhý 
urobí s ponúkanou pomocou, je už na ňom. 
My by sme nemali prestať. Zo svojich skla-
maní, či omylov by sme mali načerpať silu. 
Silu pomáhať tým, ktorí našu pomoc skutočne 
potrebujú. Tá má rôznu formu, niekedy je to 
spoločnosť, čas a pochopenie pre osamelého 
človeka, inokedy veci, ktoré my sami už nepo-
trebujeme. Niekedy nás to niečo stojí, niečo 
zafinancujeme, niečo kúpime, niekedy dokon-
ca darujeme časť samého seba – napríklad krv. 
A niekedy nás to nestojí vôbec nič – napríklad 
2% z našich daní. Stačí len vyplniť správne 
tlačivo a vybrať si z nespočetnej ponuky jed-
notlivcov aj organizácií, ktorým sa zíde každé 
euro. Dnes je to jedna z najzmysluplnejších 
a najbezstarostnejších foriem pomoci, ktorú 
môže dať každý pracujúci človek. Nemali by 
sme zanevrieť na druhých. Nikto nevie, kedy 
sa môže ocitnúť na druhej strane. Tentokrát 
ako človek, ktorý v totálnej pokore prosí  
o pomoc. Či už pre náhlu ťažkú chorobu, alebo 
neočakávané životné udalosti. 

Pochádzam z rodiny Belišovcov. Bellis je po latinsky 
sedmokráska a tá sa vyznačuje tým, že patrí medzi 
najvytrvalejšie a najdlhšie kvitnúce kvietky. Preto 
sme ju aj použili v logu. V našej rodine sme boli 
vždy vedení k tomu, aby sme pomáhali slabším. Nik 
z našej rodiny nedokázal byť ľahostajný k ľuďom 
a ich príbehom. Niekedy sme dokázali pomôcť 
sami, inokedy sme rozhodili siete a hľadali pomoc 
aj u iných. A tak sa naša rodina začala rozširovať  
o rady ochotných a dobrosrdečných ľudí – vás. To 
bol začiatok cesty neziskovej organizácie. Cesty 
transparentnej, kontrolovanej a efektívnej po-
moci. Je za nami už niekoľko rokov. Za ten čas som 
si mnohé uvedomil. Najmä pravdivosť a význam 
slov G.B. Shawa, ktorý povedal: „Pravdepodobne 
najvýznamnejšia sociálna pomoc, ktorá môže byť 
poskytnutá pre ľudstvo  je vytvorenie rodiny.“ 

Tak, ako je pre mňa rodina symbolom istoty, 
súdržnosti a pomoci v každom smere, tak sme sa 
aj my v Pierott-e rozhodli zorganizovať už niekoľko 
ročníkov športovo-spoločenských dní na podporu 
rodín. Vyhnať deti od počítačov a mobilov, rozdať 
im zdarma lopty, či iné športové náčinia a ukázať im 
krásu zázračného slova „SPOLU“. Chceme poukázať 
na tie najvyššie životné a spoločenské hodnoty. Na 

podporu prostredia, v ktorom vyrastajú deti a for-
mujú sa mladí ľudia a naša budúcnosť. Áno naša. 
Bude taká, aké budú nasledujúce generácie.

Totiž pomoc nepotrebujú len choré deti alebo 
dospeláci, len ľudia bez domova alebo v ťažkej 
sociálnej situácii. Pomoc nepotrebujú len rodičia 
postihnutých detí, ktorí celý svoj príjem obetujú 
na kolotoč liečby. Pomoc potrebujú aj tí, ktorí  
o ňu málokedy požiadajú. Musíte ich nájsť. Ako tú 
sedmokrásku v tráve. Talenty. Veľká oblasť našej 
pomoci a pozornosti je preto venovaná aj malým  
a mladým talentom, ktoré žijú v prostredí, v ktorom 
nemajú priestor a prostriedky na rozvoj. 

Ako vidíte, pomoc nie je jednorázová záležitosť.  
Je to šľachetné rozhodnutie dávať zo svojho pre-
bytku systematicky, hoci aj málo tam, kde to 
prináša efekt, nielen pre vlastné hrejivé svedomie, 
ale pre dobro celej spoločnosti.

Ďakujem všetkým, ktorí zo svojich sklamaní na-
čerpali silu a pomáhajú s nami ďalej!

Mgr. Marián Beliš, 
riaditeľ n.o. Pierott

Meníme sny na skutočnosť
...aj vďaka Vám
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Sú deti ktoré majú talent a my máme vôľu. Ho-
vorí sa, že bez vôle ani ten najväčší talent nie 
je ničím, zato vôľa stojí za mnohými, aj menej 
talentovanými víťazstvami. 

Niekedy stačí, aby tím mal jedného superta-
lentovaného hráča. Talent, ktorý mal priestor 
na rozvíjanie rozkvitne a vytŕča spomedzi 
všetkých ostatných. Tím, ktorý má najlepšieho 
hráča, často vyhráva. 

Tí najtalentovanejší tanečníci... narodili sa s tan- 
com v nohách? Nie. Sú za nimi roky driny a tré-
ningu. Tí najlepší hokejisti, futbalisti, biatlo-
nisti... nechytili jedného dňa odrazu športové 
náradie a neocitli sa na štadióne. Narodili sa 
však s predispozíciami na danú oblasť. Nie-
ktorí so zlatom v nohách, iní v hrdle. Deti, ktoré 
pri rovnakej snahe a tréningu zažiaria a budú 
vytŕčať spomedzi ostatných. Toto je talent 
priatelia. Ich rozvoj by však bol v dôsledku ne-
dostatku finančných prostriedkov potlačený 
alebo nemožný. Napríklad na zabezpečenie 
športového rozvoja talentovaného športovca 
sú potrebné niekoľkociferné sumy ročne. 

Podpora talentov to nie je len pomoc, to je 
šľachetnosť a najlepšia investícia v jednom. 
My ich vyhľadávame. Za posledné roky sme 
pomohli viacerým. Ak aj Vy viete o niekom 
talentovanom vo svojom okolí, kto pochádza 
zo sociálne znevýhodneného prostredia, daj-
te nám o ňom vedieť! Prípadne nám pomôž- 
te investovať do budúcnosti tých, o ktorých  
už vieme my! 
Pozrite si našu stránku www.pierott.com
a zistite viac o našich aktivitách a o niečo 
úspešnejších životných príbehoch.

Pozeráte sa na usmievavého prváka. Drobca, kto-
rého príbeh nás chytil za srdce. Podľa lekárskych 
vyšetrení z neho malo byť bezvládne telíčko. 
Marko má totiž hemiparézu a to do takej miery, 
že má nefunkčnú celú pravú stranu mozgu aj  
s ďalšími komplikáciami. Zjednodušene povedané 
– na pravej strane mozgu toho veľa nie je. Podľa 
prvých vyšetrení v jeho živote mal celý život ne-
hybne ležať. S tým sa ale jeho rodičia odmietli 
zmieriť. Pravá strana telíčka fungovala, ľavá nie, no 
pustili sa do zdĺhavého boja. Mama sa začala učiť 
cviky, otec vyrobil špeciálny stôl na cvičenie a tiahli 
do boja proti diagnóze. Za sedem rokov svojho 
života už toho prešiel veľa. Operácie, cvičenia, re-
habilitácie, liečby, hyperbarická komora, špeciál-
na pedagogika, logopédia. Spolu so svojimi naj-
bližšími vyhral boj o to, čo nám príde absolútne 
prirodzené – pohyb. Liečba syna už zhltla všetky 
úspory, pripravila rodinu aj o auto, zadĺžila ju. No 
výsledky sa dostavili a sú fenomenálne. Marko 
dokáže chodiť a hovoriť, čo je pri jeho prognózach 
vzácne. Keď sme sa o jeho prípade dozvedeli, 
neváhali sme. Začali sme mu pomáhať zbierať 
peniaze na náročnú liečbu v ktorej pokračuje  
a s radosťou sme ho aj po niekoľkých mesiacoch 
„vyzbrojili“ učebnými pomôckami do školy.

Rozbehli sme kampaň na pomoc tomuto konkrét- 
nemu prípadu a použili sme na to aj callcentrum.  
Začali sme sa telefonicky obracať na ľudí, infor-
movať ich o potrebnej pomoci a jej formách, pri-
pravení priamo odpovedať na akékoľvek otázky. 
Transparentne, korektne, s jediným zámerom – 
aby sa vyzbieralo dostatok peňazí a včas sa dostali 
k Markovym rodičom. Sú to už dva roky, čo tomuto 
malému bojovníkovi pomáhame. A nie sme v tom 
sami, pretože okolo nás existujú úžasní ľudia, ktorí 
nám pomohli urobiť ešte viac. Markova rodina 
dostala od Adely Capcarovej z Adela Art Gallery  
krásny vianočný darček. Táto energická dáma zor-
ganizovala v Košiciach benefinčný koncert pána 
Jaroslava Dvorského, pričom výťažok z tohto kon-
certu putoval Markovi a jeho rodine.

V tomto roku sa malý Marko chystá na pobyt  
v Renone, kde by mal absolvovať nové cviky pre 
svoj ďalší posun. Toto dieťa je dôkaz, že cielená 
pomoc má zmysel. Okolo nás je mnoho ťažkých 
životných príbehov, z ktorých sa napokon môže 
práve vďaka vám stať happyend. 

Prečo má zmysel 
podporovať 
talentované deti?

Pomôcť potrebujú aj zdravé a talentované 
deti, ktoré možno len nemajú možnosti 
na rozvoj svojho talentu. Deti obdarené 
výnimočnosťou, ktoré sú zvyčajne až na 
druhom mieste v záujme verejnosti, štátu 
aj organizácií.

Tento chlapec nemal 
vôbec chodiť



V novembri 2017, mesiac pred Vianocami sme sa 
rozhodli spustiť na sociálnych sieťach špeciálnu 
kampaň. Chceli sme, aby sa ľudia poobzerali oko-
lo seba a spomenuli si na ľudí, ktorí by si zaslúžili 
splniť nejaký svoj sen. Aby nám poslali tipy na 
rôzne ľudské príbehy a pomohli nám urobiť čarovné 
Vianoce ľuďom v náročnejších životných situáciách. 
Ďakujeme všetkým, ktorí sa zapojili do našej FB výz-
vy. Tu je niekoľko krásnych splnených vianočných 
prianí, ktoré boli zrealizované vďaka Vašim tipom:

MeníMe
Sny nA 
SkuTočnoSť
... aj vďaka Vám!

Ako prvý si našu vianočnú 
výzvu všimol Matúš. 
Dieťa nám poslalo krásny list s pomerne  
skromným zoznamom darčekov. Chcel zimnú 
bundu, topánky, magnetickú tabuľu a maxi 
Kinder vajce. Nám sa tento list veľmi páčil  
a tak sme s jeho mamičkou sadli do auta a vy- 
razili na vianočné nákupy. Hoci Matúšova 
mama pracuje a obracia sa ako môže, syna 
vychováva sama a naozaj to nemá ľahké. My-
slite na to, že šťastie je naozaj relatívne. Deťom 
stačí k nezabudnuteľným Vianociam niekedy 
skutočne málo.

Ďalšia rodina s piatimi 
deťmi má dobrosrdečného 
suseda. 
Želal si pre nich „zážitkový darček“. Starostlivý 
otec sa obracia ako môže, za čo má náš nao-
zajstný obdiv, nikdy sa však so svojou rodinou 
nedostali spolu napríklad do aquaparku. Pre 
niekoho to môže byť samozrejmosť, pre iných 
je aj aquapark ťažko zrealizovateľným snom. 
Navštívili sme ich a zistili, aký zážitok by im 
urobil radosť. Dohodli sme sa na zorganizo-
vaní celého priebehu výletu a tak sme celú 
rodinku poslali do Bešeňovej, aby si dosýtosti 
užili vodné atrakcie.

Pani Emília má 5 detí. 
Najmladší syn rád hrá hokej, no za posledný 
rok tak vyrástol, že naozaj nebolo z čoho kúpiť 
okrem základných vecí ešte aj taký luxus, akým 
sú korčule. Pierott však rád podporuje deti so 
vzťahom k športu a tak sme nezaváhali ani na 
sekundu a mame mladého hokejistu sme po-
mohli so splnením vianočného želania.

Pani Janka sa rozhodla 
prekvapiť svoju žiačku. 
Kiež by mal svet viac takýchto učiteľov! Miška 
má 12 rokov a chodí to 7. triedy. V októbri jej po 
ťažkej a zákernej chorobe zomrel ocino. Zostali  
s maminou a bratom, prvákom, sami. Mamina 
sa v poslednom období starala o ocina, a tak 
nemohla byť ďalej zamestnaná. Preto pani 
Jana oslovila Pierott, aby jej pomohol pripraviť 
vianočné prekvapenie pre deti a odbremeniť 
maminu aspoň o jednu starosť, ako pripraviť 
deťom pekné sviatky aj napriek ťažkej rodinnej 
situácií. Zo vzájomnej spolupráce vzišla hŕba 
darčekov, ktorá obe deti prekvapila a úprimne 
potešila.

Madeline má len tri roky 
a žije v podnájme 
iba s mamičkou, 
ktorá sama pochádza 
z detského domova. 
Zdieľa však rovnaký rozprávkový svet s mi- 
liónmi ďalších dievčatiek a tiež sníva o Máši 
a medveďovi, Frozen, či Minnie. Tak prečo jej 
nevyčarovať pod stromček zopár rozprávko- 
vých hračiek? Veď je to také jednoduché!   
A tie šťastné očká budú žiariť dlhšie než 
vianočné ozdoby.



Pre Pierott som moderoval veľmi rád, hlavne ak to bolo pre dobrú vec, ktorých 
robí táto organizácia neúrekom. Som šťastný, že v tejto krajine ešte existujú 
organizácie a v nich ľudia, ktorí chcú nezištne pomáhať. Držím Pierott-u palce  
a snáď sa na nejakej akcii vidíme.

Ak ste na Facebooku, určite navštívte našu 
novú Facebookovú stránku s názvom Meníme 
sny na skutočnosť. Vznikla preto, aby sme 
spojili tých, ktorí potrebujú pomoc s tými, 
ktorí sú ochotní a majú možnosť pomáhať. 
Rozhodli sme sa vytvoriť platformu, na ktorú 
nám môžete písať, ak viete o prípadoch, ktoré 
sú v ťažkej životnej situácii, či už viacpočetné 
rodiny, osamelé matky s deťmi, ľudia v ťažkej 
ekonomickej situácii, talentované deti, alebo  
akékoľvek iné prípady, zasluhujúce si pozor-
nosť. A dobrý skutok urobíte aj vtedy, ak o tej- 
to stránke dáte vedieť všetkým tým, ktorí 
môžu, chcú a vedia sa zapojiť do pomoci. Pod-
porte túto platformu, aby sa pomoc stala ešte 
efektívnejšou! Ďakujeme.

https://www.facebook.com/
menimesnynaskutocnost/ 

Všetky naše aktuálne výzvy a informácie o pri-
pravovaných podujatiach zverejňujeme na 
našej oficiálnej Facebookovej stránke Pierott. 
Lajknite si nás a majte to všetko z prvej ruky!

https://www.facebook.com/
pierottcom/ 

Naštartoval nás Markov príbeh. No ako nezis-
ková organizácia sa často stretávame s akút-
nou potrebou napríklad finančnej pomoci. 
Zháňanie prostriedkov, teda fundraising, je  
však časovo náročný proces. Preto sme sa roz- 
hodli, po vzore zo zahraničia, zapojiť netra-
dičný nástroj oslovovania širokej verejnosti 
– callcentrum. Hoci patríme k menším nezis- 
kovým organizáciám, ktorým nepatrí hlavný 
vysielací čas, neváhame prinášať nové mo- 
derné prvky aj do sféry pomoci. Naše sympa-
tické telefonistky pracujú v tomto projekte už  
niekoľko mesiacov a denne oslovujú desiatky  
z Vás. Trpezlivo odpovedajú na rôzne otázky. 
Niekedy búrajú predsudky, niekedy dodávajú 
rôzne doplnkové informácie, či verifikujú do-
šlú pomoc. Odvádzajú úžasný kus práce a po- 
trebnej komunikácie, ktorá chýba medzi 
odosielateľmi a adresátmi pomoci. A my zis- 
ťujeme, že na Slovensku je stále mnoho 
srdečných a dobroprajných ľudí, ochotných 
pomôcť. Ďakujeme Vám!

Poďte na náš 
Facebook!

MÁTe nÁPAD Ako PoMÔCť?
- konTAkTuJTe nÁS

Máte na nás otázku? Poznáte vo svojom okolí 
prípad, ktorému by ste chceli pomôcť, ale ne-
viete ako? Poznáte nejaké talentované dieťa, 
ktoré by si zaslúžilo viac pozornosti? Prípadne 
máte nápad, ako nám pomôcť? Napíšte nám!

PIeRoTT, n.o.
Volgogradská 18, 080 01  Prešov, Slovensko
Web:    www.pierott.com
e-mail.:   info@pierott.com

Chcete pomáhať
naozaj efektívne?
Tu je niekoľko spôsobov:

A – Ľubovoľnou sumou, poukázanou na ban-
kový účet našej neziskovej organizácie Tatra 
banka: SK52 1100 0000 0029 2491 3415

B – 2% z Vašich daní
1. Požiadate zamestnávateľa o ročné zúčto-
vanie zaplatených preddavkov na daň.

2. Zamestnávateľ Vám vystaví potvrdenie o za-
platení dane
3. Vypočítate si 2% zo zaplatenej dane
4. Vyplníte Vyhlásenie o poukázaní 2% z dane, 
kde ako prijímateľa uvediete naše údaje: 
Pierott n.o., Sídlo: Volgogradská 18, 08001 
Prešov, Právna forma: nezisková organizácia, 
IČO: 45740372
5. Obe tlačivá Potvrdenie a Vyhlásenie doručíte 
do konca apríla príslušného roku na daňový 
úrad.

Ďakujeme za podporu!

Ako prví sme na Slovensku
rozbehli netradičný fundraising

S Mariánom a organizáciou Pierott spolupracujem veľmi rád, lebo máme v živote 
rovnaké ciele…prilákať čo najviac detí k športu, aby boli aktívne, čo je prospešné 
pre ich zdravie a zdravý výoj. Pri každej príležitosti chceme všetkým zúčastneným 
vyčariť úsmev na tvári a spraviť život krajší.

Naša spolupráca s neziskovou organizáciou PIEROTT sa začala v júni 2016, kde 
na charitatívnom podujatí Prešov Východu boli ocenené aj deti z našej futba-
lovej akadémie CFT. Naše deti boli súčasťou bohatého kultúrneho programu  
s populárnymi slovenskými umelcami.

Ivan Binďo Bindas - moderátor

Rasťo Staňa - hokejista

Daniel Štuller – zakladateľ futbalovej akadémie CFT


